
 

 

 

 
 

Til alle beboere i Grundejerforeningen i Ørbækhave 

   

Ørbækhave marts 2013 

 

Bestyrelsens beretning for år 2012 

1. Hjemmeside og Facebook 

Grundejerforeningens hjemmeside er blevet opgraderet, og bestyrelsen opfordrer alle til at besøge 

den på adressen, www.oerbaekhave.dk. Brian Halkær administrerer vores hjemmeside, som altid er 

opdateret. 

På hjemmesiden er der som noget nyt et link til foreningens nyoprettede facebookgruppe, som er en 

lukket gruppe for beboerne i Ørbækhave. Gruppen administreres af Liselotte Rasmussen. Vi er nu 

oppe på 50 medlemmer. Tilmelder man sig facebookgruppen, får man automatisk at vide, når der er 

nyt på hjemmesiden. 

Gruppen er tænkt som en form for opslagstavle, hvor vi kan orientere hinanden og annoncere. 

2. Velkomstpjece 

 

Bestyrelsen ønsker at opprioritere velkomsten til nye beboere, så vi måske på denne måde kan 

fremme fællesskabet. Vi har netop redigeret og husstandsomdelt velkomstpjecen.  

 

Velkomstpjecen kan findes på hjemmesiden, og alle er velkomne til at kontakte bestyrelsen med 

forslag til indhold. 

http://www.oerbaekhave.dk/


 

 

3. Flisearealer 

Gartnerne har i foråret oprettet niveauforskellene på mere end 2-3 cm på vores flisearealer mellem 

husrækkerne. Har I kendskab til steder, hvor fliserne bør rettes op, må I meget gerne henvende jer 

til bestyrelsen, så vi kan få det udført. 

4. Legepladserne 

Legepladserne er renoveret, og der er opsat et kolbøttestativ. Ligeledes har vi indkøbt nye borde og 

bænke, som er opstillet ved legepladserne. 

 

5. Gartnerne 

Som tidligere besluttet er den 1. række træer langs den vestlige side af Sybergsvej nu fældet. Næste 

skridt er plantning af nye buske (se dog forslag fra bestyrelsen). Formålet med fældningen har 

været at få mere lys ind i haverne. Nyplantningen skulle gerne medføre en reduktion af trafikstøjen 

fra Ørbækvej.  

Endvidere er der sket fældning af farlige træer. Har I kendskab til yderligere farlige træer, må I 

meget gerne henvende jer til bestyrelsen, som undersøger nærmere via gartnerne. 

 

Vores tre skraldespande på legepladserne bliver desværre benyttet til hundeaffald og 

husholdningsaffald, og derfor er de ofte overfyldte. Dette er ikke meningen, og derfor har de været 

fjernet frem til 1. marts.  

6. Snerydning 

Af regnskabet ses det, at vi i 2012 har brugt ca. 30.000 kr. på snerydning og glatførebekæmpelse i 

Ørbækhave. 

7. Fællesspisning  

 

Vi forsøgte os med at arrangere en fællesspisning i B67´s lokaler, og en ”løb og leg-dag” med 

spisning. Desværre måtte vi aflyse de planlagte aktiviteter på grund af manglende tilmeldinger. 

Hvad er det, at vi gør galt? Vi prøver at få stablet noget på benene næste år. 

 

8. Fastelavnsfest 

Igen i år havde vi en dejlig fastelavnsfest med stor tilslutning i B67´s lokaler. Der deltog ca. 70 

festligt udklædte børn og lige så mange voksne. Tak for billeder til Bjarne, som kan ses på 

Facebook. 



 

 

 

9. B67 

Vi har fortsat et velfungerende samarbejde med vores lokale fodboldklub B67, som hjælper med 

lokaler og servering i forbindelse med vores fastelavnsfest. B67 har nu tilbudt os, at vi også kan 

låne deres lokaler i forbindelse med andre arrangementer.   

10. Revision af deklaration 

Bestyrelsen har rettet henvendelse til kommunen om revision/ændring af deklaration, jf. drøftelsen 

sidste år på generalforsamlingen. Vi må konstatere, at kommunen ikke ønsker at gå ind i en evt. 

revision. Derfor kan bestyrelsen ikke gå videre med sagen.  

11.  Bestyrelsesmiddag 

Der er på linje med de foregående år afsat 4.000 kr. i budget 2012 til den årlige bestyrelsesmiddag. 

Bestyrelsen vil gerne takke foreningen for en god aften, som vi af tidsmæssige årsager dog først fik 

afholdt i januar 2013. 

 

På vegne af bestyrelsen 

Jette Sørensen 

Formand 


